

6天4晚 东京赏樱团 (1天自由活动)

Flight: Batik Airline (Subject to change)

KUL/NRT 0010/0825 OD872
 NRT/KUL 2200/0445+1 OD871

Tour Fare:

Tour Package Detail:

- ~ 全程无购物/无保证自费
- ~ 全程 3 星酒店
- ~ 含旅游保险 (Covid)
- ~ 富士山 1 晚温泉酒店
- ~ 1 餐温泉酒店内晚餐
- ~ 灌篮高手取景地
- ~ 东京赏樱圣地 (上野公园+千鸟渊)
- ~ 一天东京自由活动

注意事项:

1. 突发性燃油税调整, 行程计划以外费用.
2. 行程所列景点, 餐食, 酒店住宿, 20kg 托运行李, 来回机票及机场税, 机上用餐.
3. 若中英文行程版本出现之处, 将以中文版本为依据.
4. 行程次序变动, 以当地旅行社安排为准

忍野八海 Oshino Hakkei



浅草寺



东京赏樱圣地 (上野公园)



富士山 Mount Fuji



D1 吉隆坡 / 东京 0010/0825 (MOB/L/D) 酒店: Hotel Just one Fuji oyama or similar

集合于吉隆坡第一国际机场, 准备飞往日本东京。

富士山五合目 日本人心目中的圣山

能否登上富士山五合目受到天气因素的影响, 若由于天候因素, 可能无法完全登上富士山五合目 (可能只能登上一合目), 亦无退费, 敬请谅解.

忍野八海 在日本素以“小九寨沟”著称, 是位于山梨县忍野村的涌泉群

河口湖 是日本的度假小镇, 位于日本火山的象征富士山北麓, 是攀登富士山吉田路线的门户。

D2 富士山 / 镰仓 / 东京 (B/L/X) 酒店: Rembrandt style Tokyo or similar

高德院镰仓大佛 著称的高德院大佛是古都镰仓的象征, 高德院是一个净土宗派的寺院, 镰仓大佛是高德院的主佛, 也是日本三大佛像之一。

鹤岗八幡宫 是三大八幡宫之一. 在中世是武家守护神的信仰中心, 仍是镰仓的标志。

江之岛 + 《灌篮高手》取景地 车览江之岛上绿意盎然, 人与动物和谐相处. 沿途会经过的镰仓高校前, 日本著名动画《灌篮高手》名景, 车站就是动画的场景之一。

D3 东京 (B/X/X) 酒店: Rembrandt style Tokyo or similar

浅草寺 日本现存的具有江户风格的民众游乐之地, 其是东京都内最古老的寺庙. 寺院的大门叫雷门, 正式名称是风雷神门, 是日本和浅草地区的象征。

隅田川公园 春天时分, 隅田公园便会覆满盛开樱花, 据说这些樱花树都是由德川吉宗将军命人栽种. 到了7月下旬, 隅田公园会举办东京最受欢迎的烟火表演。

新宿御苑 是日本东京都横跨新宿区与涩谷区的庭园, 面积 58.3 公顷. 该处在江户时代为内藤家的宅地; 其后成为宫内厅管理的庭园, 现在则属环境省管辖的国民公园。

D4 东京 (B/X/X) 酒店: Rembrandt style Tokyo or similar

全日自由活动, 您可自由的探索东京这座美丽的城市, 或者到银座享受购物的乐趣。

D5 东京 / 吉隆坡 2200/0445+1 (B/X/X) (MOB)

皇居二重桥 皇居前广场到皇居正门 (二重桥门), 穿过桥后, 在正门九十度转两次的铁桥, 它位于旧江户城西丸之大手门前, 被称为西之丸下乘桥。

千鸟渊 从三月下旬到四月上旬, 将会有数百棵盛开的嫩粉色樱花树点缀着千鸟渊绿道. 总是能吸引无数络绎不绝的东京人和游客. 在樱花隧道享受午后漫步。

上野公园 开阔的上野公园是个休闲放松的好地方, 每年到了3月下旬至四月上旬, 都是赏樱的好地方。

D6 抵达吉隆坡

抵达吉隆坡。

6D4N TOKYO SAKURA + 1DAY FREE DAY

镰仓大佛 Kotoku-in



Sumida Park



Imperial palace – Nijuu bashi



D1 Kuala Lumpur / Tokyo 0010/0825 (MOB/L/D) Hotel: Just one Fuji Oyama Hotel or similar

Gather at KLIA 1 airport and prepare to register for a flight to Tokyo.

Mount Fuji Five-in-one is an important symbol of Japan and is regarded as a holy mountain. Whether you can climb Mount Fuji five-in-one is affected by weather factors. If due to weather factors, you may not be able to fully climb Mount Fuji Five-in-one (you may only be able to climb one-in-one), and there is no refund. Please understand.

Oshino Hakkai is known as Little Jiuzhaigou in Japan. It is a Yongquan Group located in Oshino Village, Yamanashi Prefecture.

Kawaguchiko is a resort town in Japan. It is located at the northern foot of Mount Fuji, a symbol of Japanese volcanoes. It is the gateway to the Yoshida route to climb Mount Fuji.

D2 Mount Fuji / Kamakura / Tokyo (B/L/X) Hotel: Rembrant style Tokyo Hotel or Similar

Gaodeoin The Great Buddha of Kamakura is a symbol of the ancient capital of Kamakura. Gaodeoin is a temple of the Pure Land Sect. The Great of Kamakura is the main Buddha of Gaodeoin and one of the three major Buddha statues in Japan.

Hegang Hachiman Palace is one of the three great Hachiman Palaces. In the Middle Ages, it was the center of faith of the patron saint of the martial family, and it is still the symbol of Kamakura.

Enoshima + "Slam Dunk Master" which is full of greenery, and people and animals live in harmony. where you will pass along the way, the famous scene of the famous Japanese animation "Slam Dunk Master", the station is one of the scenes of the animation.

D3 Tokyo (B/X/X) Hotel: Rembrant style Tokyo Hotel or Similar

Sensoji Temple is an existing Edo-style amusement place for people in Japan. It is the oldest temple in Tokyo. The gate of the temple is called Kaminarimon, and the official name is Fengelei God Gate.

Sumida River Park In spring, Sumida Park will be covered with cherry blossoms in full bloom. It is said that these cherry trees were planted by General Tokugawa Yoshimune. In late July, Sumida Park will host Tokyo's most popular fireworks show.

Shinjuku Gyoen is a garden that spans Shinjuku-ku and Shibuya-ku in Tokyo, Japan, with an area of 58.3 hectares. It was the residence of the Naito family in the Edo period; it later became a garden managed by the Palace Department, and now it is a national park under the jurisdiction of the Ministry of the Environment.

D4 Tokyo (B/X/X) Hotel: Rembrant style Tokyo Hotel or Similar

Free and easy today, you can explore the beautiful city of Tokyo, or go shopping in Ginza.

D5 Tokyo/Kuala Lumpur 2200/0445+1 (B/X/X) (MOB)

Imperial Palace (Double bridge Gate), after crossing the bridge, the iron bridge that turns twice at 90 degrees at the main entrance is located in front of the old Edo Castle, Nishinomaru-no-Otome, and is called Nishinomaru Shimonoseki Bridge.

Chidori-yuan From late March to early April, will be dotted with hundreds of blooming pink cherry trees on the Chidori-yuan Greenway. It can always attract countless Tokyo people and tourists in an endless stream. Enjoy an afternoon stroll in the Cherry blossom Tunnel.

Ueno Park The open Ueno Park is a good place to relax. Every year from late March to early April, it is a good place to enjoy cherry blossoms.

D6 Arrival Kuala Lumpur

Arrive Kuala Lumpur.

Notes:

1. Sudden changes in fuel taxes may result in additional expenses beyond the planned itinerary.
2. Tour Package includes listed attractions, meals, accommodation, 20kg checked baggage, Air Ticket, airport taxes, and Meal in board.
3. In case of discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.
4. Any changes in the itinerary sequence will be subject to arrangements made by the local travel agency.